
RADA GMINY
CEWICE

Protokól Nr XXXIV /09

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 30 grudnia 2009 r.

Obecni na sesji:

- radni wg listy obecnosci,

- soltysi wg listy obecnosci,

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,

- Wójt Gminy Cewice,

- Sekretarz Gminy,

- Skarbnik Gminy,

- radca prawny,
- protokolant,

- publicznosc.

Ad. l.

SesjQ Rady Gminy Cewice otworzyl Przewodniczacy Stanislaw Palubicki

i przywital wszystkich bioracych udzial w dzisiejszej sesji. NastQpnie stwierdzil

prawomocnosc obrad poniewaz obecni byli wszyscy radni czyli 15 radnych.

Ad. 2.

Komendant Wojskowej Komendy Uzupelnien w Slupsku pplk Miroslaw

Rabowski w imieniu Ministra Obrony Narodowej wreczyl zlote medale "Za

zaslugi dla obronnosci kraju" rodzicom, którzy wychowali wiele dzieci na

wzorowych i oiiarnych zolnierzy. Odznaczeni zostali Pani Ilelena Jóskowska

i Panstwo Mieczyslaw i Grazyna Mielewczyk. Przewodniczacy Rady Gminy

oraz Wójt Gminy wrQczyli listy gratulacyjne oraz wiazanki kwiatów.

Ad. 3.

Celem zapoznania siQ godzinQ przed sesja wylozony zostal protokól
Nr XXXIII/09.
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Na wniosek radnej Krystyny Jaloszynskiej protokól zostal przyjety jednoglosnie
bez odczytywania.

Ad. 4.

Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad przygotowany na dzisiej sza
sesje, który brzmi nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Wreczenie zlotych medali za zaslugi dla obronnosci kraju.
3. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
4. Przyjecie porzadku obrad.
5. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,
b) Wójta Gminy,
c) Przewodniczacego Rady Gminy.

6. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków
niewygasajacych w roku budzetowym 2009

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Cewice na rok 2010.
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Europejskiego
Funduszu Spolecznego pL: "Pomocna Dlon"

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia rocznego programu wspólpracy
Gminy Cewice z organizacjami pozarzadowymi i innymi podmiotami
prowadzacymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2010 rok.

2



a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusj a,
d) podjecie uchwaly.

11. Zapytania i oswiadczenia radnych.
12. Zamkniecie obrad sesji.

Przedstawiony porzadek obrad zostal przyjety przez radnych jednoglosnie.

Ad. 5 a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli sprawozdanie ze
swojej dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym.

Ad. 5 b.

Wójt Gminy w swoim bloku informacyjnym poinformowal o niw sprawach:

l. Pani Iwona Radomska - Dyrektor Szkoly Podstawowej z Oddzialami

Integracyjnymi w Przerytem uzyskala stopien nauczyciela dyplomowanego.
2. Zostala podpisana umowa z PFRON na program "Uczen na wsi" na kwote
ponad 96.000 zl.

3. W Urzedzie Marszalkowskim zostala podpisana umowa na dofinansowanie

zadania polaczenie wodociagu Lebunia-Bukowna.

4. Podpisano aneks do umowy dotyczacej dofinansowania przebudowy
i modernizacji swietlicy w Maszewie.

Ad. 6.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009 przedstawila Pani
Maria Franciszczak.

Nastepnie opinie pozytywna przedstawil Przewodniczacy Komisji Budzetu
i Rozwoju.

W zwiazku z tym, iz nikt nie wniósl uwag do przedstawionej uchwaly, uchwala

zostala odczytana i poddana pod glosowanie.

Rada Gminy powyzsza uchwale podjela jednoglosnie.
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Ad. 7.

Skarbnik Gminy omówila uchwale w sprawie ustalenia wykazu
finansowego wydatków niewygasajacych w roku budzetowym 2009.

planu

Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie pozytywna.

Zastrzezen ze strony radnych nie bylo do przedstawionej uchwaly.

Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy
Stanislaw Palubicki poddal ja pod glosowanie.

Uchwala Nr XXXIV/216/09 zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 8.
. I

Przewodniczacy Rady odczytal radnym dwie uchwaly Skladu Orzekajacego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdansku:

1. uchwala Nr 121/g214/P/IV/09 z dnia 02 grudnia 2009 r. w sprawie 'opinii

o projekcie budzetu Gminy Cewice na 2010 rok wraz z informacja o stanie
mienia komunalnego i objasnieniami.

2. uchwala Nr 127/g214/D/IV/09 z dnia 02 grudnia 2009 r. w sprawie opinii

o mozliwosci sfinansowania deficytu budzetowego oraz prawidlowosci
prognozy dlugu publicznego Gminy Cewice.

Nastepnie poproszono o wydanie opinii Komisje Budzetu i Rozwoju w sprawie
budzetu Gminy Cewice na 2010 rok.

W imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju glos zabral Pan Jan Klebba, który jest

zdania, ze budzet na rok 2010 jest bardzo napiety, nad którym bedziemy musieli

uwaznie pracowac, aby nie wykroczyc poza jego ramy. Jesli chodzi o zaciagane

kredyty i pozyczki, to gdybysmy ich nie zaciagali to nie moglibysmy realizowac

tyle inwestycji, których mamy ujetych w budzecie, a na które skladalismy

wnioski o dofinansowanie i otrzymalismy srodki. Budzet jest ambitny i do

przyjecia do realizacji. Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie pozytywna
w sprawie budzetu Gminy Cewice na rok 2010.

-
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Przewodniczacy Stanislaw Palubicki poinformowal radnych, iz zgodnie
z zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdansku, § 3 pkt 2 b uchwaly
bedzie brzmial: "kredytów i pozyczek w wysokosci 989.599 zl.".

Radni nie wniesli uwag do przedstawionej uchwaly, wiec Przewodniczacy Rady
odczytal uchwale i zwrócil sie do radnych, kto z pan i panów radnych jest za
podjeciem przedstawionej uchwaly?

Radni powyzsza uchwale podjeli nastepujaca iloscia glosów:
- za - 14,

- przeciw - O,

r - wstrzymalo sie - 1.

W zwiazku z uchwaleniem budzetu Gminy Cewice na rok 2010,
Przewodniczacy Stanislaw Palubicki pogratulowal Wójtowi Gminy i Skarbnik
Gminy.

Nastepnie glos zabral Wójt Gminy. Podkreslil, ze budzet na 2010 rok jest

ambitny. Na pewno beda nam zarzucali, jak to mialo miejsce nie raz, ze gmina

jest zadluzona, ale jesli chcemy pozyskiwac srodki unijne to musimy miec

pokrycie finansowe. Nie ma gminy w Polsce, która zeby inwestowac nie zaciaga

kredytów. Zeby cos zrobic, chodzi o inwestycje to musimy zaciagac kredyty.

Kredyty nie sa zaciagane na wydatki biezace gminy, lecz na inwestycje.

Wydatki stale gminy zblizaja sie do dochodów. Mamy dwa przedszkola, które

finansujemy z naszych srodków wlasnych, mamy 2 szkoly niepubliczne.

Wszyscy chcemy zeby nasza gmina sie rozwijala, dlatego zeby inwestowac

w nasza gmine musimy zaciagac kredyty. Pan Grzegorz Palasz podziekowal
Radzie Gminy za przyjecie budzetu gminy na rok 2010.

Przewodniczacy Rady Gminy oglosil 15 minut przerwy w obradach. .
Stan Rady po przerwie - 15 radnych.
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Ad. 9.

Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej
w sprawie zatwierdzenia projektu w
Spolecznego pt.: "Pomocna dlon".

w Cewicach przedstawil uchwale

ramach Europejskiego Funduszu

Przewodniczaca Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
wydala opinie pozytywna.

Wiceprzewodniczacy Rady odczytal uchwale, a Przewodniczacy Rady poddal
pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 10.

Uchwale w sprawie przyjecia rocznego programu wspólpracy Gminy Cewice
z organizacjami pozarzadowymi i innymi podmiotami prowadzacymi
dzialalnosc pozytku publicznego na 2010 rok.

W imieniu Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
opinie pozytywna przedstawila Pani Krystyna Jaloszynska.

Pytan ze strony radnych nie bylo, wiec uchwala zostala odczytana przez Pana
Gabriela Piechowiak, a Pan Stanislaw Palubicki przeprowadzil procedure
glosowania.

Rada Gminy jednoglosnie opowiedziala sie za podjeciem uchwaly.

Ad. 11.

W zwiazku z tym, iz odbylo sie spotkanie przedstawicieli Rady Gminy

z Dyrektorem Wojskowej Agencji Mieszkaniowej Oddzial Regionalny w Gdyni,

Wójt Gminy zwrócil sie do mecenasa Wojciecha Namiotko, o wyjasnienie

radnym, czy gmina miala szanse, mozliwosc odwolania sie od aktu notarialnego

odnosnie przekazania dróg osiedlowych w Siemirowicach poniewaz na

spotkaniu dyrektor WAM tak powiadomil radnych.

Mecenas Wojciech Namiotko poinformowal, iz z punktu widzenia prawa,

informacja byla nieprawdziwa poniewaz od aktu notarialnego nie ma zadnego
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odwolania. Mysli, ze chodzilo dyrektorowi o wpis do ksiegi wieczystej, od

którego mozna wniesc zazalenie w ciagu 14 dni od dnia otrzymania orzeczenia.

Jest to standardowa formulka przy kazdym orzeczeniu o wpisie. Odwolanie sie

od orzeczenia o wpisie, byloby bezzasadne poniewaz obowiazujace wówczas

przepisy dopuszczaly mozliwosc zrzeczenia sie nieruchomosci na rzecz gminy.

Wniesienie odwolania wiazaloby sie z poniesieniem kosztów sadowych a wpis

do ksiegi wieczystej i tak nie zostalby zmieniony.

Na zakonczenie Przewodniczacy Stanislaw Palubicki zlozyl zyczenia

noworoczne, jak równiez zlozyl zyczenia w imieniu Nadlesniczego

Nadlesnictwa Cewice. Takze zyczenia noworoczne zlozyl Wójt Gminy.

Ad. 12.

Przygotowany porzadek obrad na XXXIV sesje Rady Gminy Cewice zostal
wyczerpany, wiec Przewodniczacy Stanislaw Palubicki zamknal obrady
o godz. 15.00.

Protokólowala:

Mar~akOWiak

PRZEW ~ RADY

l-'
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